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Närvarande  

  
Ledamöter:  

Ann-Christine Broberg (Neuroförbundet) 
Stefan Fagerström (FUB)  
Ragnar Helin (Epilepsiföreningen) 
 

Frånvarande:  
Oscar Erlandsson (Autism & 
Aspergerföreningen)  
Maria Fagerquist (RBU) 

                                  Carola Gioti (SRF) 
 
Tjänstepersoner:   Mats Fors, biträdande avdelningschef 

sociala avdelningen   
Ann-Sofie Johansson, sekreterare sociala 
avdelningen 
Johanna Isaksson, sekreterare sociala 
avdelningen 
 
 

    



 
 

Protokoll 
Sida 2 (4) 

 

§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Stefan Fagerström öppnar mötet. 
 
§ 2 Val av justerare 
Ann-Christine Broberg (Neuroförbundet) godkänns som 
justerare. 
 
§ 3 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkänns.  
 
§ 4 Anmälan av justerat protokoll från den 7 juni 2022 för 
Södermalms stadsdelsnämnds funktionshindersråd. 
Protokollet lades till handlingarna efter uppföljning av 
nedanstående två frågor. Protokollet kan godkännas.  
 

 Ordförande tar upp frågan gällande redogörelse av 
vuxenenhetens verksamhetsplan från tidigare möte som 
ägde rum i april om anteckningarna har kommit dem 
tillhanda. Biträdande avdelningschef undersöker och 
återkopplar till rådet.  

 
 Ordförande efterfrågar minnesanteckningar från 

fokusgrupp om projekt hälsa som ägde rum under 
junimötet. Sekreterare Ann-Sofie Johansson uppger att 
återkoppling sker när sammanställningen är klar. 

 
§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 25 augusti 
Ärende 18 ”Remiss Riktlinjer för utplacering av enklare hinder 
på gång och cykelvägar”. 
 
Rådet har erfarenhet av att färgen försvinner om pollarna 
klottersaneras. Dessa behöver då återställas så att markeringarna 
kan fortsatt ses i mörker. 
 
§ 6 Information från avdelningschef 
Biträdande avdelningschef informerar om att förvaltningen i den 
senaste månadsrapporten prognosticerar ett överskott om en 
miljon inom verksamhetsområdet för stöd och service till 
personer med funktionsnedsättning. 
 
Biträdande avdelningschef informerar om att det har fungerat bra 
på sociala avdelningen under sommaren. Många av 
verksamheterna som dagliga verksamheter har kommit igång 
igen i full verksamhet efter semesterperioden. 
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Biträdande avdelningschef har deltagit på en informationsträff 
med socialförvaltningen. Från och med den 1 januari 2022 
ansvarar de för beställning av bostäder med särskild service. 
Socialförvaltningen redovisade hur arbete kommer organiseras 
framöver och hur samverkan med stadsdelarna kommer se ut. De 
projekt som redan är igång inom stadsdelsnämnderna fortgår som 
planerat. 
 
§ 7 Anmälan av kommunstyrelsens funktionshindersråds 
protokoll 
Protokoll har skickats ut i separat mejl. 
 
§ 8 Information om inkomna handlingar 
Inga inkomna handlingar. 
 
§ 9 Övriga frågor 
 

 Fråga om när fritidslotsen kommer att besöka rådets möte 
under hösten. Biträdande avdelningschef återkommer i 
frågan när han har varit i kontakt med ansvarig 
enhetschef.  
 

 Tillgänglighetsvandring i parkerna (Bergsgruvan, 
Rosenlundsparken och Timmermansparken) har tidigare 
efterfrågats. Biträdande avdelningschef undersöker och 
återkopplar vem som kan delta och hålla i det.  
Vandringen behöver inte ske i samband med 
funktionshindersrådets ordinarie möte.  

 
 Ordförande undrar om det finns synpunkter från 

medborgarna angående den nya lokaliseringen av 
förvaltningen, till exempel finns det ett behov av 
skyltning av den nya adressen. En annan synpunkt som 
framförs är att när en person kommer med färdtjänst till 
förvaltningen är Virkesvägen enkelriktad, vilket kan 
försvåra tillgängligheten.  

 
 Gällande tidigare planerat möte med politiker har inte det 

genomförts. Rådet avvaktar med att bjuda in till efter 
valet. 

 
 
§ 10 Nästa sammanträde 
Tisdag den 13 september klockan 15.30 -17.00.  
 
Beslut om att ha ett förmöte kl. 15:00 inför nästkommande råd. 
Även detta möte kommer att genomföras på Skype. 
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§ 11 Mötets avslutande 
Ordförande avslutar mötet. 
 
 
Vid protokollet 
 
Ann-Sofie Johansson och Johanna Isaksson 
 
 
Justeras digitalt 
 
 
 

Stefan Fagerström (FUB)     Ann- Christine Broberg (Neuroförbundet) 
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